

# Notice of Recommended Assignment (NORA)

---

**Date:**

**Student Name:**

**Name and Address of Parent:**

Dear ***Parent Name***,

This letter summarizes recently developed recommendations or proposed changes for your child's education program and/or assignment.

- Your child should begin to receive gifted education services. The school district will not proceed without your approval of this recommendation (the *Gifted Individualized Education Plan* is attached).
- Your child's gifted education placement or services should be changed as noted in the *Gifted Individualized Education Plan*. The school district will proceed with this change unless you notify us with your written disapproval (the *Gifted Individualized Education Plan* is attached.) You have 10 calendar days to respond to a notice of recommended assignment sent by mail or five calendar days to respond to a notice presented in person at the conclusion of a *Gifted Individualized Education Plan* conference. If you receive the notice in person and approve the recommended assignment within five calendar days, we may not implement the *Gifted Individualized Education Plan* for at least five calendar days, to give you an opportunity to notify us within the five-day period of a decision to revoke the previous approval of the recommended assignment.
- Your child is no longer in need of specially designed instruction. We recommend current gifted education services be discontinued. The school district will proceed with this change unless you notify us with your written disapproval. You have 10 calendar days to respond to a notice of recommended assignment sent by mail or five calendar days to respond to a notice presented in person at a gifted team meeting. If you receive the notice in person and approve the recommended assignment within five calendar days, we may not discontinue services within five calendar days to give you the opportunity to notify us within the five- day period of a decision to revoke the previous approval of the recommended assignment.
- Your child is graduating from high school. All gifted education services will cease at the end of the current school term.

- Your child is not in need of gifted education and should continue in his/her present assignment.
- The school district is refusing your request to initiate or change your child's:
  - Identification
  - Evaluation
  - Educational placement
  - Provision of education

The reasons and basis for this refusal are:

- Other, Explain:

This assignment was recommended after a review of the options that were used to assist in identifying the services and programs that will meet your child's needs. The assignment recommended for your child is:

- General Education
- Gifted Support
  - Enrichment in the following area(s):
  - Acceleration in the following area(s):
  - Enrichment/Acceleration Combination in the following area(s):

Reasons the recommendation is appropriate (include evaluation/present level data, GMDE team member input and other factors used in making the recommendations):

Description of the options that were considered and the reasons why those options were rejected (include evaluation/present level data, GMDE team member input and other factors used in rejecting considered options):

---

**School District Superintendent Signature**

**Date**

You have certain rights that are described in the attached *Notice of Parental Rights for Gifted Students*. Please carefully read the information. If you need more information, you may contact:

**Name:**

**Position:**  
**Address:**  
**Phone Number:**  
**Email Address:**

**Directions for Parents**

Please check one of the options, sign this form and return it within 10 days to the person listed above.

- I approve** this recommendation.
  
- I do not approve** this recommendation. My reason for **disapproval** is:

**I request:**  Mediation\*       Due-Process Hearing\*

I need the following accommodations to be made so that I may attend the due process hearing/mediation:

---

**Parent Signature**

**Date**

**Daytime Phone Number:**  
**Email Address:**

\_\_\_\_\_ (Initial) I have received a copy of the *Notice of Parental Rights for Gifted Students*.

\* The enclosed *Notice of Parental Rights for Gifted Students* provides information on the options listed above.

## إخطار بالتكليف الموصى به

التاريخ:

اسم الطالب:

اسم الوالد وعنوانه:

السيد اسم الوالد،

يلخص هذا الخطاب التوصيات الموضوعية حديثاً أو التعديلات المقترحة لبرنامج التعليم الخاص بطفلكم و/أو التكليف

- ينبغي أن يبدأ طفلكم في تلقي خدمات التعليم الخاص بالطلاب الموهوبين. لن تمض المنطقة التعليمية في تقديم هذه الخدمات دون موافقتكم على هذه التوصيات (مرفق طيه برنامج التعليم الفردي للطلاب الموهوبين).
- ينبغي تغيير مستوى أو خدمات التعليم الخاص بالطلاب الموهوبين المقدم لطفلكم وفق ما ذكر في برنامج التعليم الفردي للطلاب الموهوبين. وستمضي المنطقة التعليمية في تنفيذ ذلك ما لم تخطرنا برفضكم خطياً (مرفق طيه برنامج التعليم الفردي للطلاب الموهوبين). يمكنكم خلال 10 أيام الرد على إخطار التكليف الموصى به المرسل عبر البريد الإلكتروني أو خلال خمسة أيام للرد على إخطار التكليف الموصى به المسلم شخصياً في ختام مؤتمر برنامج التعليم الفردي للطلاب الموهوبين. في حالة استلامكم الإشعار شخصياً وموافقتكم على التكليف الموصى به خلال خمسة أيام، فقد لا ننفذ برنامج التعليم الفردي للطلاب الموهوبين لمدة خمسة أيام أخرى على الأقل وذلك لمنحكم فرصة لإخطارنا خلال خمسة أيام بقرار إلغاء الموافقة السابقة على إخطار التكليف الموصى به.
- لم يعد طفلكم بحاجة إلى التعليم المصمم خصيصاً. نوصي بإيقاف التعليم الفردي الخاص بالطلاب الموهوبين الحالي. وستمضي المنطقة التعليمية في هذا التغيير ما لم تخطرنا برفضكم خطياً. يمكنكم خلال 10 أيام الرد على إخطار التكليف الموصى به المرسل عبر البريد الإلكتروني أو خلال خمسة أيام للرد على إخطار التكليف الموصى به المسلم شخصياً في ختام مؤتمر برنامج التعليم الفردي للطلاب الموهوبين. في حالة استلامكم الإشعار شخصياً وموافقتكم على التكليف الموصى به خلال خمسة أيام، فقد لا ننفذ برنامج التعليم الفردي للطلاب الموهوبين لمدة خمسة أيام أخرى على الأقل وذلك لمنحكم فرصة لإخطارنا خلال خمسة أيام بقرار إلغاء الموافقة السابقة على إخطار التكليف الموصى به.
- طفلكم قيد التخرج من المدرسة الثانوية. وستتوقف كافة خدمات التعليم الفردي الخاص بالطلاب الموهوبين في نهاية الفصل الدراسي الحالي.
- لا يحتاج طفلكم لتعليم الطلاب الموهوبين وينبغي أن يواصل التكليف الحالي
- فيما يتعلق بطفلكم ترفض المنطقة التعليمية طلبكم لإصدار أو تغيير:
  - تحديد الهوية
  - التقييم
  - الوضع التعليمي
  - تقديم خدمات التعليم

أسباب هذا الرفض وأساسه كما يلي:

أخرى، وضحها:

غير مسموح باستخدامه خارج المنطقة التعليمية – تاريخ استلام الدعوة للمشاركة في اجتماع فريق الطلاب الموهوبين:

قدمت التوصية بهذا التكليف بعد استعراض الخيارات التي استخدمت للمساعدة في تحديد الخدمات والبرامج التي تفي باحتياجات طفلكم. فيما يلي التكليف الموصى به لطفلكم:

- التعليم العام
- دعم الطلاب الموهوبين
- الإثراء في المجال (المجالات) التالية:
- التعجيل بإكمال المجال (المجالات) التالية:
- مزيج بين الإثراء/ التعجيل بإكمال المجال (المجالات) التالية:

أسباب ملائمة التوصية (وتشمل التقييم/ مستوى البيانات الحالي ومساهمة عضو فريق التقييم متعدد التخصصات والعوامل الأخرى المستخدمة في تقديم هذه التوصيات):

وصف الخيارات التي تم النظر فيها وأسباب رفض هذه الخيارات (وتشمل التقييم/ مستوى المعلومات الحالي ومساهمة عضو فريق التقييم متعدد التخصصات والعوامل الأخرى المستخدمة في رفض الخيارات المتاحة):

---

التاريخ

توقيع مدير المنطقة التعليمية

لديكم حقوق معينة تم وصفها في الإخطار بحقوق أولياء الأمور الخاصة بالطلاب الموهوبين المرفق. يرجى قراءة هذه المعلومات بعناية. إذا كنتم بحاجة إلى المزيد من المعلومات، فيمكنكم الاتصال بـ:

الاسم:

الوظيفة:

العنوان:

رقم الهاتف:

البريد الإلكتروني:

توجيهات للوالدين

يرجى وضع علامة على واحد من الخيارات وتوقيع هذا النموذج وإعادته خلال 10 أيام إلى الشخص المذكور أعلاه

أوافق على هذه التوصية

لا أوافق على هذه التوصية. سبب رفضي هو:

أطلب:  الوساطة\*  جلسة استماع بشأن الإجراءات القانونية المتخذة

أحتاج إلى أن توفر التسهيلات التالية لأتمكن من حضور الجلسة/ الوساطة:

---

التاريخ

توقيع الوالد

غير مسموح باستخدامه خارج المنطقة التعليمية – تاريخ استلام الدعوة للمشاركة في اجتماع فريق الطلاب الموهوبين:

رقم الهاتف المتاح نهائياً:

عنوان البريد الإلكتروني:

\_\_\_\_\_ (التوقيع بالأحرف الأولى) استلمت نسخة من الإخطار بحقوق أولياء الأمور الخاصة بالطلاب الموهوبين.

\*يقدم الإخطار بحقوق أولياء الأمور الخاصة بالطلاب الموهوبين المرفق معلومات عن الخيارات المذكورة أعلاه.